

香港僱主聯合會歡迎財政預算案

香港僱主聯合會歡迎政府今日(2月28日)公佈《財政預算案》各項建議，相信新一份預算案有助提振本港經濟，為本港經濟復蘇注入新動力。

聯會主席鄺永銓表示：「樓市低迷不單代表物業貶值，更顯示一向可以抵貸和創富的資產失去價值，對後市失去信心及希望。政府全面撤辣，相信可以改善現時萎靡不振的市場氛圍。」

鄺氏續：「預算案同時提出多項有利香港長遠發展的新措施。其中包括聯會在上次會面時提出的多項提振及發展香港經濟建議，為此我們表示感謝。」

聯會總裁龐維仁補充：「就如財政司司長所言，人力供應是我們經濟發展及轉型的主要動能。我們欣見政府致力為香港商界吸引及培育人才。」

「作為社會一份子，聯會更是責無旁貸，支持特區政府推進政策，並鼓勵會員同心協力，一同為香港美好將來獻上一分力。」

2024年2月28日

~ 完 ~

傳媒查詢:

香港僱主聯合會總裁龐維仁

電話: 2528 0033

28 February 2024

Employers' Federation of Hong Kong welcomes the Budget

Employers' Federation of Hong Kong warmly welcomes the Budget released today, which incorporates with measures in stimulating positive business sentiment and charging Hong Kong with new energy for full recovery.

“The sluggish property represents not merely a drop in commodity price but also a loss of hope and confidence in the assets used to secure credit and generate wealth.” Federation’s Chairman Wilson Kwong said. “The withdrawal of the cooling measures, we believe, would inject life back into the flagging market.”

“The Budget also covers initiatives in creating new opportunities for the sustainable development of Hong Kong. We are glad that many recommendations the Federation made at last meeting with the Government had been incorporated.” Kwong continued.

Federation’s CEO Louis Pong added, “As stated by Financial Secretary, manpower provision is the fundamental driving forces that underpins our growth and transformation. We appreciate the Government’s commitment in attracting and nurturing our talents.”

“As one of the social partners, the Federation has no hesitation to support the Government to push forward the stated initiatives and to mobilise our members to work together for the overall benefit of our city.”

~ End ~

Media Enquiries:

Mr Louis Pong , CEO of Employers' Federation of Hong Kong

Tel.: 2528 0033